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Inżynier Krzysztof Komenda opowiada o przemyśle w Świdniku.
Jednym z przykrzejszych wydarzeń w dziejach tego miasta jest
demontaż fabryki, która produkowała motocykle. Niemniej jednak
po dziś dzień możemy być świadkami produkcji śmigłowców.

https://wolnemedia.net/yamaha-proponowala-wspolprace-polsce/
https://wolnemedia.net/yamaha-proponowala-wspolprace-polsce/

